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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obs.alfatar@abv.bg 

 
 

ПРОТОКОЛ № 008 

от 12.05.2016г. 

 

 

 Днес, 12.05.2016г. от 16:30 часа в заседателната зала на Общински съвет се проведе 

извънредно заседание на Общински съвет Алфатар. 

 На заседанието присъстваха всички общински съветници: Елис Талят, Живка 

Великова, Иван Василков, Ивелина Вълева, Минка Стоянова,  Радка Желева, Иван Иванов, 

Тюркян Мехмед, Сезгин  Али, Петранка Славова. 

 От общинска администрация гр.Алфатар присъстваха: г-жа Янка Господинова – кмет 

на Община Алфатар, г-жа Желяна Донева – заместник-кмет на община Алфатар. 

 Г-жа Елис Талят – Председател на Общински съвет Алфатар приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги, Уважаема г-жо Господинова, Уважаема г-жо Донева, добре 

дошли на днешното извънредно заседание на ОбС Алфатар.  

На основание чл.27, ал.2 от ЗМСМА присъстват повече от половината от общия брой на 

съветниците /присъстват 10 общински съветници/ и ОбС може да взема законни решения. 

Откривам извънредното заседание на Общински съвет Алфатар. 

На основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА и покана № 7  съм свикала днешното заседание.  

Всички имате проекта на дневния ред и материалите за днешното заседание. В дневния 

ред имаме една входирана докладна записка от общинска администрация. Разгледали сме я на 

заседание на постоянните комисии. 

Докладна записка относно предоставяне безвъзмездно за ползване на имот общинска 

собственост. 

Елис Талят – Колеги, имате ли предложения относно дневния ред? Няма. Да гласуваме 

проекта на дневния ред. 

 

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Докладна записка относно предоставяне безвъзмездно за ползване на имот 

общинска собственост. 

            Докладва: Кмета на Община Алфатар 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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РЕШЕНИЕ № 90 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГР.АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Докладна записка относно предоставяне безвъзмездно за ползване на имот общинска 

собственост. 

               Докладва: Кмета на Община Алфатар 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 

Елис Талят - Колеги, да преминем към дневния ред. 

  

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно предоставяне безвъзмездно за ползване на 

имот общинска собственост. 

Елис Талят – Давам думата на вносителя на докладната г-жа Янка Господинова. 

 Янка Господинова – Постъпило е уведомление за инвестиционно намерение от 

„Мероне-Н” ЕООД гр.Алфатар за изграждане на площадка за съхранение на газ, нужна за 

производствените дейности на предприятието. Необходим им е терен, разположен на път, за 

позициониране на бетонна площадка със заредени газови бутилки. След това се изгражда 

газопровод до производственото хале. По този начин се решава временно нуждата от гориво, 

докато се газифицира нашия район. За целта трябва да отредим терен, който да отговаря на 

изискванията. Проектът е съгласуван с всички служби. Трасето, където сме определили да бъде 

монтирано оборудването е петното пред Подстанцията. Трябва да има отстояние 50м. от сгради. 

Архитектът и техническа служба ходиха на място, има изготвена скица, юриста се произнесе. 

Можем да му предоставим терена за срок до 10 години.  В моментът, в който се газифицира, 

договорът ще бъде прекратен. Няма друго подходящо място. До края на месеца „Мероне-Н” 

ЕООД трябва да приключат всички дейности. Тъй като „Мероне-Н” ЕООД е единственото 

голямо предприятие на територията на общината, осигурява работни места и ежемесечно прави 

дарение на млечни продукти за децата от ЦДГ, нямам нищо против да ги подкрепим. 

  

             Елис Талят –  Заповядайте за коментари, въпроси и становища. 

 Радка Желева – Аз също нямам нищо против. Това е най-стабилното предприятие в 

общината. Първо си помислих, че местото, което ще предоставяме е парка срещу входа на 

мандрата. Виждаме становището на архитекта и след като по  ЗУТ няма пречки ще гласувам за. 

 Елис Талят – Давам думата на председателите на постоянните комисии да изкажат 

становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Комисията  дава съгласие. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Подкрепя предложението за  

предоставяне на имот частна общинска собственост. 

 Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Комисията е „За” предоставяне на недвижим имот с право на ползване. 
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Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Приема искането на „Мероне-Н” ЕООД 

Елис Талят - Ако няма други изказвания и въпроси да преминем към гласуване, зачитам 

основанието и решението за гласуване. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА,  чл.39, ал.4 от ЗОС 

във връзка с чл.81, ал.1, т.2 от ЗООС и чл.4, ал.3 от НУРИОВОС, предлагам Общински съвет да 

вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 91 

 

 1. Предоставя на „Мероне-Н” ЕООД недвижим имот частна общинска собственост с 

идентификатор 00415.503.3242, с площ от 7016 кв.м., находящ се в гр.Алфатар, ул.”Александър 

Стамболийски”, за безвъзмездно право на ползване, за срок до 10 години. 

 2. Възлага на Кмета на Общината да издаде Заповед, сключи договор за ползване и 

предаде имота. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 

 ТОЧКА ВТОРА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 Елис Талят -  Няма постъпили молби, жалби от граждани. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието приключи в 17:00 часа. 

 

        ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: ……/п/……. 

           /ЕЛИС ТАЛЯТ/ 

 

 

Протоколист: …../п….... 

 /Диана Иванова/ 


